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产品名称：蒸汽快速养护箱

产品型号：ZKY-400

混凝土试件蒸汽养护箱，砼试块蒸汽养护箱，砼试块模具蒸汽养护箱

蒸汽快速养护箱简介：

本设备是混凝土试件进行蒸汽养护试验的设备。符合JTG /T F50-2011《公路桥涵施工技术规范》要求。 本设备采用加热水箱和试验箱分体设计，试验过程按控制仪设定的温度、时间和程式分别进行静置、升温、恒温、降温四个过程，并根据用户要求控制升温和降温速率且升温速率可调。

Introduction to Steam Rapid Maintenance Box:
This equipment is a special equipment for steam curing test of concrete specimens. It meets the requirements of JTG /T F50-2011 "Technical Specifications for Construction of Highway Bridges and Culverts". The equipment adopts separate design of heating water tank and test box. The test process is carried out according to the temperature, time and program set by the controller. The four processes of standing, heating, constant temperature and cooling are respectively controlled, and the heating and cooling rates are controlled according to user requirements and the temperature is raised. The rate is adjustable.
蒸汽快速养护箱原理：

由加热水箱内产生蒸汽，经管路将蒸汽送入试验箱工作室内。当箱内温度低于温度目标值时，蒸汽进入箱内；当温度超过目标值时关闭进气及加热。以此来控制箱内升温速度及恒温温度值。

Steam rapid curing box principle:
Steam is generated from the heating water tank, and the steam is sent to the test chamber working chamber through the pipeline. When the temperature inside the tank is lower than the target value of the temperature, the steam enters the tank; when the temperature exceeds the target value, the intake and heating are turned off. In this way, the temperature rise rate and the constant temperature value in the tank are controlled.
蒸汽快速养护箱产品特点:

蒸汽快速养护箱（真正蒸气发生器加热） 本设备采用加热水箱和试验箱分体设计,试验过程按控制仪设定的温度.时间和程式分别进行静置.升温.恒温.降温四个过程,并根据客户要求控制升温.降温速率且升温速率可调。

Steam rapid curing box product features:
Steam rapid curing box (true steam generator heating) This equipment adopts separate design of heating water tank and test box. The test process is carried out according to the temperature, time and program set by the controller. The temperature rise, constant temperature and temperature drop are four processes. According to customer requirements, the temperature rise and cooling rate can be controlled and the heating rate can be adjusted.
蒸汽快速养护箱技术参数：

★带模式件尺寸：195mm×195mm×175mm

★箱体内径尺寸：955mm×725mm×620mm

★整机外型尺寸：1415mm×890mm×900mm

★试 件 组 数 ：8组（共24块）

★升 温 速 率 :≤15℃/h(可调）

★加 热 功 率 ：4.0kw(新型加热管）

★电 压 ：220±10V

★频 率 ：50±1Hz

Steam rapid maintenance box technical parameters:
★With mode part size: 195mm × 195mm × 175mm
★The inner diameter of the box: 955mm × 725mm × 620mm
★The size of the whole machine: 1415mm×890mm×900mm
★Number of test sets: 8 groups (24 pieces in total)
★Rising temperature rate: ≤15°C/h (adjustable)
★ Heating power: 4.0kw (new heating tube)
★Electric pressure: 220±10V
★frequency: 50±1Hz
蒸汽快速养护箱工作条件：

★ 环境温度：5℃～30℃

★ 环境相对湿度：≤85%

★ 周围无振动、无腐蚀介质、无强电磁场干扰。

Steam rapid curing box working conditions:
★ Ambient temperature: 5 ° C ~ 30 ° C
★ Environmental relative humidity: ≤85%
★ There is no vibration, no corrosive medium, no strong electromagnetic field interference.
蒸汽快速养护箱设备结构组成 ：

★控制仪 

★电磁阀 

★水位控制盒

★加热管 

★加热水箱 

★试验箱体 

★试件架 

★试件

Schematic diagram of steam rapid curing box equipment
★Control instrument
★ Solenoid valve
★Water level control box
★ heating tube
★heating water tank
★Test box
★ test piece rack
★ test piece
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